
 
 

                    

 

Številka: 900-0017/2023-17  
Datum: 7. 7. 2023 

 

 
Z   A   P   I   S   N   I   K  

7. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 6. 7. 2023 
 

Prisotni člani: Bojan Režun, Miranda Groff Ferjančič, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, 
Natalija Kovač Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Simon Permozer, Tomaž Kavčič, 
Nada Golija Vastič, Tatjana Majnik, Cirila Hladnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, Francisco 
Estanislao Medic, Metod Habe, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Andrej Poglajen. 
opravičeno odsotni člani: Lovrenc Habe, Dejan Mrak. 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, 
Martina Pišlar, Margerita Strnad Kos, Tilen Božič. 
vabljeni: Brigita Šen Kreže, direktorica Komunala, Jožica Lazar, direktorica Idrijsko 
cerkljanske razvojne agencije d.o.o., Rafko Bizjak, občinski urbanist.  
 
Pričetek seje: ob 17. uri 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 6. redne seje z dne 25. 5. 2023  

3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

a) Imenovanje predstavnikov Občine Idrija v Nadzorni svet javnega podjetja 

Komunala Idrija d.o.o. 

b) Imenovanje nadomestnega člana Nadzornega odbora Občine Idrija 

4. Letno poročilo Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 2022  

5. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča v 

enoti urejanja prostora EUP CE_7, Čekovnik 

6. Odlok o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter sotočjem Idrijce in 

Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« - prva obravnava 

7. Pravilnik o postopku izvedbe participativnega proračuna za mlade v Občini Idrija – 

prva obravnava 

8. Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 

delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija – prva obravnava 

9. Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2023 

10. Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 2024 

11. Predstavitev vizije in plana dela podžupana Andreja Poglajena 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
Posnetek celotne 7. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=LfeLwd7LzBg 
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Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Ob prisotnosti 18 svetnikov na začetku seje, se je ugotovilo, da je seja sklepčna.  
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Davorin Lampe je povedal, da je na prejšnji seji dal 
pobudo, da bi bila stalna točka dnevnega reda »poročanje o županovih aktivnostih«. Ni pa 
bil prisoten na kolegiju občinskega sveta, da bi o tem razpravljali. Zanimalo ga je stališče 
župana. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 6. redne seje z dne 25. 5. 2023 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 25. 5. 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

Bojan Režun je podal obrazložitve in odločitve Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Davorin Lampe, ki je prosil za pojasnilo, 
če drži dejstvo, da je bila Kržišnikova v nadzornem svetu v obdobju, ko se je na Komunali 
Idrija povzročala finančna luknja, oziroma, če je bila predsednica v tem času, ko se je 
odločalo, če se bo pregledovalo Komunalo. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
1. SKLEP: Za predstavnika Občine Idrija v Nadzornem svetu javnega podjetja Komunala 
Idrija d.o.o., se imenujeta Ivan Rupnik, Črni Vrh 94 a, Črni Vrh nad Idrijo in Danica Kržišnik, 
Čekovnik 41, Idrija. 
 



 
 

                    

 

GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 
ZA: 17 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Ugotovi se, da zaradi odstopa, preneha članstvo v Nadzornem odboru Občine 
Idrija Danici Markič, Srednja Kanomlja 29b, Spodnja Idrija. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
3. SKLEP: V Nadzorni odbor Občine Idrija se imenuje Tino Wahl, Triglavska 30, Idrija. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 4 - Letno poročilo Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 2022 (ni 
sklepa) 

 
Gradivo za seznanitev s poslovnim načrtom so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k 

besedi povabil poročevalko Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o..  

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Erik Logar je povedal, da ni zasledil analize, kako vpliva sprememba frekvence pobiranja 

odpadkov. Nekateri smetnjaki so preobremenjeni, ne zgolj zaradi spremenjene frekvence 

zbiranja odpadkov, delno tudi zaradi neodgovornega odlaganja le teh. Direktorico je 

vprašal, če se namerava narediti analizo, kako trenutna frekvenca pobiranja na 4 tedne 

vpliva na samo čistočo. V nadaljevanju razprave je svetnik izpostavil potencialni produkt 

»Plastožer«, izum idrijskih dijakov. Zanimalo ga je, če so v kontaktu z njimi in bi jih probali 

podpreti z umestitvijo k eko otoku.  

Tita Stanek Zidarič je ugotovila povečanje vodnih izgub in jo je zanimalo kakšen je plan za 

zajezitev tega. V sklopu zastavljenega vprašanja, je povprašala še glede štirih poškodb 

sistema, ki so jih odkrili v Spodnji Idriji. 

Natalija Kovač Jereb se je gospe direktorici zahvalila za predstavitev letnega poročila. 

Zanimalo jo je, če se je že začelo delati na spremembah pravnih podlag. V letnem 

poročilu svetnici manjka mnenje oz. poročilo nadzornega sveta glede poslovanja in 

izkazov, ki je opaženo samo pri plači direktorice. Zanimalo jo je še, če nadzorni svet izbere 

revizorja in če se bo pozitivno poslovanje odražalo na položnicah občanov.  Vprašala je, 

če se je opravilo analizo razmerja med najnižjo plačo v podjetju in plačo direktorice. V 

nadaljevanju razprave, se je svetnica še enkrat obrnila na direktorico Komunale z 

vprašanjem, če imajo predvidena sredstva za izpiranje in čiščenje določenih delov 



 
 

                    

 

mestnega jedra, ki smrdijo po urinu.  

Miranda Groff Ferjančič je postavila vprašanja že na Odboru za finance in proračun, kjer 

so se dogovorili, da bodo predstavniki Komunale naslednjič vključili poročilo o sodilih, 

kdo jih je potrdil in kdaj so se nazadnje sodila pregledovala. Dogovorili so se, da se bo v 

družbi zaradi fluktuacije in boleznin opravilo merjenje klime. Na seji odbora pa je 

pozabila izpostaviti, da v poročilu pogreša izjavo o nefinančnem poslovanju družbe, ki bi 

jo po ZGD-ju moral vsebovati. 

Franci Medic je poudaril, da bo v prihodnje pozoren na pozitivno klimo v družbi, ki se mu 

zdi zelo pomembna. 

Pojasnila so bila podana s strani Brigite Šen Kreže, Klavdije Plestenjak in župana. 
 
Župan je zaključil točko z ugotovitvijo, da je občinski svet seznanjan z letnim poročilom 
Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 2022. 
   

 
Ad 5 - Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega 

zemljišča v enoti urejanja prostora EUP CE_7, Čekovnik 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Rafka Bizjaka, občinskega urbanista. 

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča 
v enoti urejanja prostora EUP CE_7, Čekovnik v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
Ad 6 - Odlok o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter sotočjem Idrijce 

in Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« - prva obravnava 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  



 
 

                    

 

Davorin Lampe je opozoril, da je park na parceli 1105/1, kjer se silhueta šole stika s 

parcelo. Opozoril je, da se v parku skriva še ena parcela, ki pa v odloku ni zapisana. 

Svetniku se park zdi super stvar, veliko simbolike je v njem, manjka malo varnosti, všeč 

mu je ideja oziroma načrt Polone Troha Kleindienst in ga zanima, če se bo sledilo temu 

načrtu ali se bodo iskale nove idejne rešitve. Poimenovanje parka sili h končni ureditvi 

samega parka. 

Franci Medic pozdravlja predlog poimenovanja parka z odlokom. Zanimalo ga je kdaj bo 

otvoritev parka. Po sprejetju odloka in ureditvi parka se spodobi tudi ponovna otvoritev 

parka. 

Bojan Režun je povedal, da je otvoritev že bila, uradno je park otvoril gospod Ciril Zlobec. 

 

Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnava Odloka o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter 
sotočjem Idrijce in Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije«. Do druge 
obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in pripombe delovnih teles.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 7 – Pravilnik o postopku izvedbe participativnega proračuna za mlade v Občini 
Idrija – prva obravnava 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Tilna Božiča, projektnega svetovalca. Na kratko je župan podal dopolnilno 

obrazložitev in odgovore na vprašanja iz dopisa KSMI. 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Franci Medic je povedal, da so na Odboru za proračun in finance že razpravljali, pozdravil 
je tudi poslano mnenje KSMI. Ideje se mu zdijo zanimive in poziva, da jih obrazložijo, kako 
bi to reševali. Izpostavil je, da ni praksa, da se dan pred sejo pošiljajo takšni dopisi 
občinskim svetnikom.  
Davorin Lampe je opomnil, da on ni pravi naslovnik. Mnenje je namreč spisala KS Mesto 
Idrija in bi bilo smiselno, da predsednik KS predstavi napisan dokument. Zaželeno je, da bi 
vse krajevne skupnosti sodelovale in podale mnenja. Sam dopis je tudi s stališča njihove 
liste pomemben »nastavek« za druge malo bolj pomembne stvari. Podal je predlog, da se 
v 7. členu »Evalvacija projektnih predlogov«, kjer so zapisani kriteriji, doda dodaten kriterij 
– sledi smernicam strategije za mlade Občine Idrija 2022 – 2026, dodal bi še en odstavek 
»Predlog projekta financiran iz participativnega proračuna ne sme ustrezati pogojem 
pridobitve nepovratnih sredstev iz drugih razpisov«. Svetnik se je proti koncu razprave 
navezal na svetnico Groff Ferjančičevo in vprašal, če bi bilo teoretično možno sredstva 
zadrževati in po desetih letih izpeljati nek večji projekt ter, če se razmišlja o sestavi 
delovnega telesa, ki bi do naslednjega branja predebatirali vso vsebino. 

https://www.facebook.com/polona.kleindienst/
https://www.facebook.com/polona.kleindienst/
https://www.facebook.com/polona.kleindienst/
https://www.facebook.com/polona.kleindienst/
https://www.facebook.com/polona.kleindienst/
https://www.facebook.com/polona.kleindienst/
https://www.facebook.com/polona.kleindienst/
https://www.facebook.com/polona.kleindienst/


 
 

                    

 

Andrej Poglajen se je navezal z repliko na svetnika Lampeta in pojasnil, da je bilo 
najverjetneje s tem mišljeno, da nek član društva za svoje društvo pridobi sredstva. 
Nada Golija Vastič je želela povedati točno to, kar je že Tilen odgovoril. 
Natalija Kovač Jereb zelo pozdravlja participativni proračun za mlade, želela pa je opozoriti 
na eno zadevo in sicer na načelo vključenosti vseh občanov in občank. Predlaga, da se do 
septembra opravi širina in se vključi vse občane in občanke, ker je volilna abstinenca tudi 
pri starosti 30+, ter se upošteva načela participativnega proračuna. 
Franci Medic je podal repliko, da predlaga, da se ne govori o skupinah ljudi temveč o 
mlajših prebivalcih znotraj občine Idrija, ki imajo družine, prijatelje,… Ta pilotni projekt 
participativnega proračuna vidi kot dobro priložnost za razširitev in vključevanje vseh 
občanov. 
Tudi Andrej Poglajen je repliciral in izpostavil eno izmed dobrih praks iz sosednje Občine 
Tolmin, ki je prav tako najprej začela s participativnim proračunom za mlade in so ga nato 
razširili na vse občane. Predlaga, da se kot predstavnika krajanov imenuje nekoga, ki bo iz 
starostne skupine do 30 let. 
Bojan Režun se delno strinja s predhodnimi pripombami, je pa izrazil nezadovoljstvo, ker 
je pred tremi leti bil njihov predlog zavrnjen, s strani občinske uprave je bilo rečeno, da se 
participativnega proračuna ne da izpeljati. Vprašal je, če ima glasovanje od petnajstega 
leta dalje zakonsko podlago. Poudaril je, da je potreben razmislek, če bi se dalo z 
rebalansom proračuna že v letu 2024 prerazporediti 1% sredstev za participativni proračun 
Občine Idrija.  
Erik Logar je vprašal Tilna kaj je bilo s projekti zbranimi na MC Idrija? 
Mirandi Groff Ferjančič se zdi del izvedbe projekta v financiranju rahlo podnormiran, v 
veljavnem proračunu je rezerviranih 30.000€, ki se jih bo linearno razdelilo po desetih 
krajevnih skupnostih. Kaj bo v primeru, če KS ne bo dala predloga, kaj bo v primeru, če ne 
bo izvedbe, se bo znesek razdelil med druge KS ali bodo ostala sredstva neporabljena. V 
nadaljevanju je svetnica podala predlog zaradi pravne praznine, da v primeru, če ena izmed 
KS ne izpelje predloga, ostanejo sredstva neporabljena.  
Nada Golija Vastič je povedala, da so imeli na seji SPK predloge reševanja morebitnih 
ostankov sredstev, potrebno bi bilo doreči naslednji projekt, do drugega branja je treba to 
področje še razdelati.         
 
Pojasnila so bila podana s strani župana, Gregorja Prezlja in Tilna Božiča. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnava Pravilnika o postopku izvedbe participativnega proračuna za 
mlade v Občini Idrija. Do druge obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in 
pripombe delovnih teles. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 8 - Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija – prva 

obravnava 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 



 
 

                    

 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Nada Golija Vastič je povedala, da je že ob prvem predlogu pravilnika povedala, da je 
diskriminatoren. Pozna delo v KS na podeželju in tako početje ni bilo nikoli v praksi. Iz 
sredstev, ki so namenjena KS, člani ustvarijo čudeže. Če bi se iz teh sredstev izplačevale 
sejnine, se ne bi dalo narediti dosti. Pravna podlaga, ki je veljala pred letom 2014 in 
dovoljevala možnost izplačila sejnin, se za izplačilo sejnin na njej poznanem območju niso 
odločili. Vedno je bila le nagrada za predsednika KS in po njenem se s tem ustvarja 
diskriminacijo med tistimi, ki so v občini pripravljeni delati za skupnost. Podpira predlog 
odbora za finance. 
Natalija Kovač Jereb je vprašala kdo je predlagatelj pravilnika in če se župan strinja z 
izplačevanjem takšnih nagrad nadzornemu odbor. Svetnica se strinja, da občinski proračun 
ni market, kjer bi se izplačevale nagrade. 
Davorin Lampe je vprašal kakšen je proračun nadzornega odbora. Meni, da Občina zaradi 
10.000€ sredstev nadzornega odbora ne bo bankrotirala. Nadzorni odbor ima častno 
funkcijo, dobro opravlja delo, upoštevajo svetniške predloge, dobi se dober dokument po 
opravljenem pregledu. Strokovnjaki v nadzornem odboru delo dobro opravijo. Glede 
sejnin KS je dodal še to, da so si jih v KSMI izplačevali brez veljavnega dokumenta, po 
ustaljeni praksi. Če se prav spomni ustanovne seje, je celo bivši predsednik rekel naj dobro 
delajo, sejninam pa se ne odrečejo. Dokument je treba pripraviti tako da bo veljaven in 
zakonodajno pokrit, ter da se lahko vsaka KS sama odloči kako bo poslovala. KSMI je velika 
razlika od ene KS na podeželju, ki pokriva dosti večji spekter in vloži veliko več energije,… 
Svetnik je v nadaljevanju repliciral, da bo pravilnik pripravljen tudi za nova mandatna 
obdobja, ko bodo izvoljeni novi sveti v prihodnosti in je sejnina za njih lahko tudi dodatna 
motivacija.  
Erik Logar je repliciral Lampetu, da ne ve od kje ideja, da naj se ne odpovejo sejninam. 
Takrat jim je povedal, da se njihov svet ni odpovedal sejninam. Vprašani so bili, če se 
sejnine izplačajo, niso pa vedeli, da ni pravne podlage. Menil je, da ni bila podana točna 
informacija. Za v nadzorni odbor so imele liste in stranke možnost povabiti svoje kandidate, 
povabljeni so bili pod pogoji, ki so bili veljavni in so sprejeli članstvo zavedajoč se tega. 
Svetnik se ne strinja s tem, da bi se izplačevalo nagrade, kar se tiče pa KS je popravil, da 
imajo tudi male KS veliko dela. Podpira to, da se vsaka KS sama odloči, če si bodo izplačevali 
sejnine ali ne. Delo KS niso samo seje, dela med sejami je veliko. 
Marija Bizjak Pavšič je imela pripombo na drugi člen tega pravilnika, zadnji odstavek, kjer 
piše, da članom svetov KS pripadajo nagrade za njihovo delo.   
Nada Golija Vastič je podala repliko, da so se člani svetov KS sami podali v to pod pogoji, 
ki so jim bili znani. V letu 2014 so se lahko svetniki sami odločili za izplačilo sejnin, ki si jih 
niso upali izplačevati. Tako so v naslednjem mandatu zopet upali pred volivce. 
Franci Medic je že na odboru za finance ob razpravi imel mešane občutke. Oprl se je na dve 
točki, iz finančnega vidika, ker ni denarja. Druga točka, diskriminacija podeželskih KS, saj bi 
ena majhna KS vsa svoja sredstva lahko namenila za sejnine, nekatere KS imajo tudi deset 
članov sveta. V nadaljevanju je svetnik menil, da bi bilo primerno, da se glasuje o predlogih 
Odbora za finance s posebnim glasovanjem.    
Tatjana Majnik je vprašala, če bo glasovala ZA, bo glasovanje po takšnem predlogu, kot so 
ga dali na Odboru za finance.  
Miranda Groff Ferjančič se je strinjala s predsedujočim Odbora za finance, da se glasuje o 
sprejetih sklepih.   
Franci Medic je podal predlog, da se glasuje o sklepih, ki so jih podali na Odboru za finance 
in proračun. Predloga sta: 1. Za delo članom nadzornega odbora pripada sejnina, ne pa 
nagrada za nadzor in 2. Člani sveta krajevnih skupnosti ne dobijo sejnin, predsednikom KS 
se povrnejo stroški v pavšalnem znesku 600 EUR bruto. 
 



 
 

                    

 

Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 
 
Razprava in replike so potekale o glasovanju predlaganih sklepov Odbora za finance ali o 
podaljšanju prve obravnave Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemnikih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija. Obrazložitev glasovanja in povzetek svoje razprave so podali naslednji svetniki: Tita 
Stanek Zidarič, Franci Medic, Davorin Lampe, Erik Logar, Nada Golija Vastič in Marija Bizjak 
Pavšič. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
1. Podaljša se prva obravnava Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija, ki se nadaljuje na naslednji seji Občinskega sveta.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 3 
PROTI: 16 

Sklep ni bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
2. Opravi se glasovanje o predlogih Odbora za finance in proračun k Pravilniku o plačah, 
plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega 
sveta in članov drugih organov Občine Idrija. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 17 
PROTI: 2 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
3. Za delo članom nadzornega odbora pripada sejnina, ne pa nagrada za nadzor. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 16 
PROTI: 2 

Sklep je bil sprejet. 
 
Erik Logar je povprašal, če drži, da v predlaganem odloku piše, da si KS same izplačujejo 
sejnine ali ne. Objasnil je svoj glas proti, ker meni, da se morajo KS same odločati za 
izplačilo ali ne.  
Bojan Režun je pojasnil zapisano, da jim sejnine pripadajo, odločijo se sami za izplačevanje 
le teh.   
Davorin Lampe je opozoril zbrane, da z glasovanjem delajo napako, ker se bo povozil 
pravilnik, ki velja.    
Robert Šinkovec je izpostavil, da se mu zdi znesek, ki pripada predsedniku KS z vidika 
manjših krajevnih skupnosti diskriminatoren. Pojasnil je, da lahko dva člana KS naredita 
več, kot predsednik KS, delo pa opravita volontersko, predsednik pa si dodeli 600€.  
Nada Golija Vastič je objasnila, da gre v tem primeru za kritje stroškov, ker predsednik 
npr. prejema telefonske klice občinske uprave in organizira delovanje KS. 
Metod Habe je povedal, da precej sodeluje s predsedniki KS že nekaj let, predsedniki 
vedno organizirajo delovanje, imajo določene poti in razporejajo svoj čas za dobrobit 
krajanov.  



 
 

                    

 

Miranda Groff Ferjančič je opozorila, da bo pravilnik veljal za dolgo, gre se za skušnjavo, s 
katero se bodo srečevali vsi novi sveti. Občinska sredstva so omejena, več jih ne bo. KS z 
razlogom nimajo pravne subjektivitete, da se malo sredstev modro upravlja in doseže 
maksimalen učinek. V prihodnje se lahko zgodi, da sredstva v proračunu ne bodo 
zadoščala za pokritje sejnin. In je lahko pričakovati pritiske krajevnih skupnosti na 
občinski proračun.   
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
4. Člani sveta krajevnih skupnosti ne dobijo sejnin, predsednikom KS se povrnejo stroški 
v pavšalnem znesku 600 EUR bruto. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 13 
PROTI: 5 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
5. Opravi se prva obravnava Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija. Do druge obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in pripombe delovnih 
teles ter sklepe občinskega sveta. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 12 
PROTI: 7 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 9 - Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2023 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Jožico Lazar, direktorico Idrijsko Cerkljanske razvojne agencije d.o.o. in 
Margerito Strnad Kos, vodja oddelka za finance in računovodstvo. 
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi, ki je veljala za 9. in 10. točko dnevnega reda. 

Razpravljali so: 

Tita Stanek Zidarič je čestitala za uspešno prijavo na razpis in dobljen projekt. Vprašala je 

po celotni vrednosti projekta, ali je akcijski načrt že narejen, prijava naj bi bila razdelana, 

na kateri bo temeljil akcijski načrt. Spraševala je po konkretnem doprinosu za Idrijo, kaj 

bo imela Občina od mehkega projekta in ostale podrobnosti v zvez s projektom.  

Miranjda Groff Ferjančič je povedala, da so to obravnavali že na odboru za finance in 

proračun, kjer so se pogovarjali v podobni smeri, kot je predhodno spraševala kolegica. 

Veliko več bi imela občina od takšnih projektov, če bi imela identificirane ranljive skupine, 

da bi iz mednarodnih izkušenj potegnili nekaj, kar bi ji koristilo. Strinja se, da bi bilo 

smiselno imeti razdelane želje, kaj se pričakuje od projekta in kakšni bodo učinki.  



 
 

                    

 

Svetnica se je v nadaljevanju strinjala, da potrebujemo mehke vsebine, a vendar je želela 

še enkrat izpostaviti osredotočenost na potrebe, kaj želimo nasloviti in videti kakšne so 

tuje prakse. Program svetnikom ni bil dobro predstavljen. 

Robert Šinkovec se je pridružil mnenju kolegice, sprašuje se koliko ranljivih skupin je v 

občini Idrija, se je pred prijavo na projekt kontaktiralo gospodarstvo in zainteresirane 

deležnike. Svetnik je skeptičen zaradi mehkega projekta, ki mu je namenjenih kar nekaj 

sredstev, v tem ne vidi velikega doprinosa za Idrijo. Zanimalo ga je koliko potencialnih 

projektov je še, s katerimi bi dosegli večji učinek ter kakšne kompetence ima mestni 

strokovnjak. V nadaljevanju je svetnik povedal, da absolutno podpira projekt, če gre za 

sofinanciranje zaposlenega na Občini in se strinja s predhodnico, da je potrebno potegniti 

smernice in se iz njih nekaj naučiti. 

Andrej Poglajen je obrazložil, da ne gre za klasičen primer projekta, da se predstavljeni 

projekt navezuje na izmenjavo dobrih praks med državami znotraj EU.  

Davorin Lampe je povedal, da je izvedel par novih dejstev, predstavljeni projekt se mu zdi 

simpatičen, ker je dodatna predstavitev pripomogla k temu, da si lahko plastično 

predstavlja integracijo občanov. Zanimalo ga je koliko ljudi se je zaposlilo skozi takšne 

projekte oziroma kakšen je bil doprinos k zaposlovanju. Svetnik je v nadaljevanju še 

povedal, da bo glasoval za, ker se počuti izsiljevan in noče, da bi slaba luč padla na 

svetnike.  

Erik Logar je izpostavil pozitivne izkušnje z Icra d.o.o., ter, da verjame, da je bil projekt 

pripravljen tako, da bo nekaj doprinesel. Zanimalo ga je, kolikšna je možnost, da bi 

Občina Idrija morala vložiti več kot 3.000€ ob koncu projekta in kaj se zgodi v primeru ne 

izglasovanja rebalansa proračuna, odstop od projekta, blatenje dobrega imena, morebitni 

penali.  

Franci Medic je podal konstruktivno kritiko in se navezal na predhodne razprave 

svetnikov. Osredotočil se je na ranljive skupine, da Idrija skoraj nima brezposelnosti, 

priseljence, ki so prišli v Idrijo zaradi dela. Na Odboru za finance je bilo izpostavljeno 

vprašanje, kdo bo vodja tega projekta. Vsebine trdih projektov je dosti lažje opredeliti, 

kadar gre za mehke projekte, je zelo pomemben vodja projekta. Opomnil je na podobno 

razpravo izpred treh let, o projektu becikl. Ostaja grenak priokus, ker ni dobro 

pripravljene predstavitve projekta. Svetnik je želel povedati tudi to, da se izpostavlja, da 

bi v primeru ne izglasovanja rebalansa pomenilo, da bi to metalo slabo luč na Občino 

Idrija. Občina Idrija se sama odloči za prijavo in partnerstvo v projektu, ko pa potrebuje 

sredstva, se obrača na občinske svetnike za potrjevanje finančnih sredstev. Svetnik je 

pred tremi leti predlagal, da občinski svet podaja mnenje k projektom. Svetnik je v 

nadaljevanju povedal, da obstaja šum med občinsko upravo in občinskim svetom, želi, da 

se ga odpravi. 

Nada Golija Vastič je informirala, da so svetniki sredstva v proračunu že potrdili v 

proračunu, v tem koraku se samo verificira postavko na točno določeno ime postavke. 

Bojan Režun se je strinjal, da je želja svetnikov, da se pripravijo projekti »na zalogo«. Iz 

izkušenj je povedal, da so res kratki roki za odločanje k partnerstvu v projektu. Župan in 

občinska uprava imata pristojnosti za odločanje glede pristopanja k projektu, občinski 

svet je pa za to, da presodi. Zdi se mu pošteno, če bi jih uprava ali Icra informirala o 

različnih projektih.  

Cirilo Hladnik je zanimalo koliko od slovenskih občin je bilo prijavljenih na ta projekt in 

koliko jih je bilo zavrnjenih. 



 
 

                    

 

Pojasnila so bila podana s strani župana, Jožice Lazar in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2023 v predlaganem besedilu. 
 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 10 - Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2024 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo Oddelka za finance in računovodstvo. 
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2024 v predlaganem besedilu. 
 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 19 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 11 - Predstavitev vizije in plana dela podžupana Andreja Poglajena (ni sklepa) 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Andreja Poglajena, podžupana Občine Idrija. 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala je Tita Stanek Zidarič, ki je podžupana 
vprašala kako se bo lotil Rak, glede na to, da je župan nazadnje rekel, da se ne da. Zanimalo 
jo je, če imajo kakšno časovnico. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana, Gregorja Prezlja in podžupana. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



 
 

                    

 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP. 

1. Dorica Gnjezda je opozorila, da so bile letos prezrte ženske iz društva Podeželskih 

žena, niso bile vabljene na Festival idrijske čipke, kljub temu, da so posodile obleke za 

otvoritev festivala. 

2. Franci Medic je predstavil pobudo občana, ki živi v neposredni bližini Arkove ulice in 

dnevno opaža perečo zadevo, ki kliče po rešitvi. Opozarja na veliko frekvenco (kolesarje, 

pešce in električne skiroje) po omenjeni cesti od kar je zaživela kolesarska pot do Marofa. 

Opozarja na nepregledno križišče pri cerkvi in Domu upokojencev, lahko pride do 

nesreče. Predlaga zmanjšanje hitrosti za avtomobile s primernim ukrepom. Promet na 

uti, vstop na parkirišče, je nujno treba urediti. Meni, da je vstop na Uto z glavne ceste 

treba zapreti, saj tam nastajajo nepredvidljive situacije, ki kar kličejo po nesreči. Še 

posebej pa je nevarno za pešce, ki pridejo čez most proti domu upokojencev ter dodal, da 

bi se moral promet občasno speljati mimo Policijske postaje Idrija.  

Drug predlog je izpostavil križišče v Spodnji Idriji, ki je bilo že obravnavano na prejšnji seji 

in je bil odgovor tudi podan. 

3. Erik Logar je predstavil sklep odbora za UPIVO. Odbornikom je Cveto Koder predstavil 

ideje glede ureditve Ute iz leta 1996, sprejet je bil SKLEP: Odborniki se soglasno strinjajo, 

da je bila predstavitev in debata dobrodošla in sprejeli sklep, da se ob naslednji 

priložnosti predstavi še projektne rešitve, ki jih pripravljata Miran Eržen in Primož Pavšič 

in so nadaljevanje v smeri Kodrovih rešitev. Erik je menil, da bi bilo to zanimivo tudi za 

vse ostale občinske svetnike, da bi se sestali na delovnem sestanku na to temo. Po 

njegovem mnenju je Cveto Koder predstavil res zanimive rešitve za Uto, na to temo se 

splača opraviti debato, ker predel Ute bo treba uredit. 

4. Cirila Hladnik je opozorila glede nevarnega odseka kolesarske steze pri Zagodu, v 

ovinku. Ograja ob kolesarski stezi je preveč nagnjena in zaradi tega nevarna za kolesarje, 

sploh manjše. 

5. Nada Golija Vastič je opomnila na težavo Muzejskega društva, na vzdrževanje 

Scopolijevega vrta, ki je že mnogim znana. Društvo nima več virov za vzdrževanje vrta na 

nivoju, kot je bil zastavljen. Sama nima rešitve, obrnili so se nanjo in polaga pa na srce, da 

skupaj poskušajo najti rešitev.  

6. Tomaž Kavčič je vprašal zakaj se na občinskih cestah ne zaliva razpok, tako kot se jih 

na državnih cestah. Po njegovem mnenju bi s tem zmanjšali razpadanje cest.  

Drugo vprašanje pa se je nanašalo na komunalo, zakaj samo postavlja znake in ne vzame 

v roke lopate, poravna ali sčisti propust. V sosednji občini ima vzdrževalec cest sabo 

samokolnico in pripomočke, da uredi situacijo. Idrijski vzdrževalec pa ima le lopato, 

metlo, malico in prometni znak.  

7. Davorin Lampe je opozoril na nastalo zagato, ki so jo imeli na Odboru za GJS. Motiti 

se je človeško, vendar meni, da bi se morala Statutarno pravna komisija sestati in 

domisliti kako se rešuje takšna zagata, če predsednik manjka na seji in se je ne da voditi.   

8. Tita Stanek Zidarič je izpostavila vprašanje glede bankomata v Spodnji Idriji, če so 

kakšne aktivnosti na omenjeno problematiko. 

Predlagala je še pobudo za kratko poročilo, evalvacijo za vse trenutno potekajoče 

projekte. Na kratko: namen, cilj, pričakovani učinki, kje smo v smeri kamor je planirano. 



 
 

                    

 

9. Natalija Kovač Jereb je dopolnila vprašanje s pretekle seje, ker ni bila zadovoljna z 

odgovorom direktorice ZTI. Svetnica vprašanja ni namenila direktorici ZTI, temveč 

županu. Župan poleg zakonskih obveznosti, daje tudi smernice za strategijo razvoja 

občine na različnih področij, ena izmed teh je tudi turizem. Glede na to, da se je v treh 

letih dalo za turizem iz proračuna 1.156.617€, svetnico zanima kakšni so (mogoče jih še 

ni) multiplikacijskih učinkov turizma. Zanima jo, če so se povečala na ta račun 

proračunska sredstva, so se ustvarila nova delovna mesta, se določen dohodek vrača v 

lokalno skupnost, kakšna je bila potrošnja turistov. Se te evidence vodijo ali se samo iz 

proračuna daje in ni nobenih raziskav kaj se dogaja z ekonomskimi učinki turizma v Idriji.  

10. Marija Bizjak Pavšič je tretjič ponovila eno in isto vprašanje, glede zarisa belih črt na 

cestah na Vojsko in v Krnice, na katerega ne dobi odgovora. Zanimalo jo je še kdaj je 

predvidena izvedba sanacije posedanja ceste. 

11. Robert Šinkovec je pohvalil vse, ki so soustvarjali letošnji Festival idrijske čipke, meni, 

da je bil eden boljših. Prav tako je pohvalil ambient in program letošnje slavnostne seje.  

12. Miranda Groff Ferjančič je vprašala, če bo Bela do začetka sezone zajezena in 

poglobljena. 

13. Bojan Režun se je najprej zahvalil za odgovore na VIP vprašanja pretekle seje in se 

navezal na odgovor direktorice ZTI. Vprašanje, kot je že povedala svetnica Kovač Jereb, ni 

bilo namenjeno direktorici ZTI, temveč občinski upravi. Bistvo njegovega vprašanja je 

kakšna je realizacija proti Zavodu in kakšni so projekti, ki se realizirajo. Zavod po 

njegovem mnenju glede na svoja sredstva, ki jih dobi, deluje zelo učinkovito. Promocija je 

draga, vendar izkoristek le-te bo takrat, ko bodo občani prepoznali priložnost. Razočaran 

je nad odgovorom za 4. razvojno os, nad odgovorom poslancu Krivicu, kjer Idrije sploh ni 

omenjene. Svetnik meni, da se da marsikaj narediti, če ljudje stopijo skupaj, če politika 

stopi skupaj.  

Še vedno ni dobil odgovora o parkiranju.  

 

 
Seja je bila zaključena ob 21:35 uri. 
 
Svetovalka za splošne zadeve      Župan 
Tina Nagode Jazbar       Tomaž Vencelj  
 

 



 
 

                   Pregled sklepov 7.  redna seja 6. 7. 2023 

 

Številka: 900-0017/2023- 
Datum: 6. 7. 2023 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE  6. 7. 2023 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 6. redne seje z dne 25. 5. 2023  
 
Potrdi se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 25. 5. 2023. 
 
 
Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 
MVI - Bojan  
 

1. Za predstavnika Občine Idrija v Nadzornem svetu javnega podjetja Komunala Idrija 
d.o.o., se imenujeta Ivan Rupnik, Črni Vrh 94 a, Črni Vrh nad Idrijo in Danica Kržišnik, 
Čekovnik 41, Idrija. 
 

2. Ugotovi se, da zaradi odstopa, preneha članstvo v Nadzornem odboru Občine Idrija 
Danici Markič, Srednja Kanomlja 29b, Spodnja Idrija. 
 
3. V Nadzorni odbor Občine Idrija se imenuje Tino Wahl, Triglavska 30, Idrija. 
 

 

Ad 4 - Letno poročilo Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 2022  
 
Brigita  GJS – Ivan  OF - Franci 
 
Ni sklepa. 
 
 
Ad 5 - Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča 
v enoti urejanja prostora EUP CE_7, Čekovnik 
 
Martina  UPIVO – Erik   SPK - Nada 
 
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča 
v enoti urejanja prostora EUP CE_7, Čekovnik v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 6 - Odlok o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter sotočjem Idrijce in 
Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« - prva obravnava 
 
Gregor   UPIVO – Erik   SPK - Nada 

 



 
 

                   Pregled sklepov 7.  redna seja 6. 7. 2023 

 

 
Opravi se prva obravnava Odloka o poimenovanju območja med Osnovno Šolo Idrija ter 
sotočjem Idrijce in Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije«. Do druge 
obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in pripombe delovnih teles.  
 
 
Ad 7 – Pravilnik o postopku izvedbe participativnega proračuna za mlade v Občini 
Idrija – prva obravnava 
 
Tilen DD – Dorica  SPK – Nada  OF - Franci 
 
Opravi se prva obravnava Pravilnika o postopku izvedbe participativnega proračuna za 
mlade v Občini Idrija. Do druge obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in 
pripombe delovnih teles. 
 
 
Ad 8 - Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija – prva 
obravnava 
 
Gregor  SPK – Nada  OF - Franci 
 
1. Podaljša se prva obravnava Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija, ki se nadaljuje na naslednji seji Občinskega sveta. NI BIL SPREJET! 
 
2. Opravi se glasovanje o predlogih Odbora za finance in proračun k Pravilniku o plačah, 
plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega 
sveta in članov drugih organov Občine Idrija. 
 
3. Za delo članom nadzornega odbora pripada sejnina, ne pa nagrada za nadzor. 
 
4. Člani sveta krajevnih skupnosti ne dobijo sejnin, predsednikom KS se povrnejo stroški 
v pavšalnem znesku 600 EUR bruto. 
 
5. Opravi se prva obravnava Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija. Do druge obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in pripombe delovnih 
teles ter sklepe občinskega sveta 
 
 
Ad 9 - Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2023 
 
Margerita  GD – Robert  OF - Franci 
  
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2023 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 10 - Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2024 
 



 
 

                   Pregled sklepov 7.  redna seja 6. 7. 2023 

 

Margerita  GD – Robert  OF - Franci 
 
Sprejme se Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev proračuna Občine Idrija za leto 
2024 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 11 - Predstavitev vizije in plana dela podžupana Andreja Poglajena 
 
Ni sklepa. 
 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  

 

6. Podaljša se prva obravnava Pravilnika o plačah, plačilih in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in 
članov drugih organov Občine Idrija, ki se nadaljuje na naslednji seji Občinskega 
sveta. 
 
7.  
 
 
8. Za delo članom nadzornega odbora pripada sejnina, ne pa nagrada za nadzor. 
 
9. Člani sveta krajevnih skupnosti ne dobijo sejnin, predsednikom KS se 
povrnejo stroški v pavšalnem znesku 600 EUR bruto. 
 
10. Opravi se prva obravnava Pravilnika o plačah, plačilih in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in 
članov drugih organov Občine Idrija. Do druge obravnave se upošteva v razpravi 
dane pripombe in pripombe delovnih teles ter sklepe občinskega sveta 

 



 

Številka: 900-0016/23-3 
Datum: 23. 6. 2023 

 
Z   A   P   I   S   N   I   K   

slavnostne seje občinskega sveta občine Idrija z dne 22. 6. 2023 
 
Prisotni člani: Bojan Režun, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, Natalija Kovač 
Jereb, Tita Stanek Zidarič, Lovrenc Habe, Simon Permozer, Francisco Estanislao 
Medic, Andrej Poglajen, Cirila Hladnik, Gregor Rupnik, Erik Logar, Miranda Groff 
Ferjančič, Tatjana Majnik, Tomaž Kavčič, Dejan Mrak 
 
odsotni člani: Nada Golija Vastič, Davorin Lampe, Metod Habe, Dorica Gnjezda, 
Ivan Rupnik 
 
ostali prisotni: župan, Gregor Prezelj, Tina Benčina, Tina Nagode Jazbar, Lenka 
Grošelj - občinska uprava; občinski nagrajenci, podžupan Občine Tolmin Tomaž 
Štenkler, Cveto Koder, predstavniki pobratenih mest Labin in Mojkovac ter drugi 
vabljeni gostje.  
 
Pričetek seje: ob 19. uri. 
 
Seja je potekala na vrtu Kendovega dvorca v Spodnji Idriji. 
 

1. Nagovor župana 
 
V govoru je župan poudaril pomen skupnosti. Povedal je: »Tako kot naši predniki 

smo pridni in delovni, inovativni in prodorni, še vedno ohranjamo svojevrsten 

humor in še vedno nismo pozabili na duh tovarištva, ki je bil že od nekdaj 

značilen za naše kraje. A sodobni časi prinašajo svojevrstne izzive, pogosto smo 

nad čem nezadovoljni, pogosto se z bližnjimi ne strinjamo, prihaja do nasilja 

znotraj družin ali v družbi nasploh in v takih trenutkih morda pozabimo, da so 

strpnost, tovarištvo, predvsem pa prijaznost do sočloveka temelji, na katerih 

lahko gradimo srečno in povezano skupnost. Verjamem, da bomo skupaj z 

občinsko upravo, občinskimi svetniki in upam, da tudi z vsemi občankami in 

občani še naprej delovali v to smer.« 

Pozdravil je predstavnike pobratenih mest iz tujine, v govoru izpostavil ključne 

letošnje nagrajence in zaključil: »Naj nam ti primeri prizadevnih posameznikov in 

skupin služijo kot zgled, na podlagi katerega bomo skupaj gradili skupnost, kot si 

jo želimo in jo zaslužimo. Spoštujmo se in se imejmo radi.« 
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2. Podelitev občinskih nagrad za leto 2023 
 
Župan in član Komisije za nagrade Dejan Mrak sta podelila občinske nagrade, ki 
so jih prejeli: 
 
Nagrado za mlade ustvarjalce je za kreativno filmsko ustvarjanje in ohranjanje 
zgodb domačega okolja prejela črnovrška skupina Tepka Prodkšn. 

Nagrade občine Idrija so prejeli: Organizacijski odbor Šinkovčevih dnevov 
poezije za zavzeto kulturno, vzgojno-izobraževalno in ustvarjalno delo, 
skupina Zavedno Brušer za samoiniciativno in prizadevno urejanje okolice 
Raufnka in Turške noge ter Društvo tabornikov Rod kranjskega jegliča Spodnja 
Idrija za vzgojo mladih in vsestransko delovanje v lokalnem okolju. 

Letošnji prejemnik Pirnatove nagrade za svoj dragocen in obsežen literarni 
opus je Tomaž Kosmač, Nagrada Jožefa Mraka pa je šla v roke Ivani Leskovec za 
dolgoletno strokovno delo pri ohranjanju, upravljanju in prezentaciji kulturne 
dediščine Občine Idrija. 

Na slavnostni seji je bil podeljen tudi naziv Častni občan Občine Idrija, ki ga je 
prejel Franci Jereb, Idrijčan, ki svoje zdravniško poslanstvo opravlja z neizmerno 
predanostjo ter kot družbeno aktiven občan soustvarja in promovira lokalno 
skupnost. 

V imenu nagrajencev je prisotne nagovorila prejemnica Nagrade Jožefa Mraka, 
gospa Ivana Leskovec. 
 
Seja je bila zaključena ob 20:00.  
 
 
Zapisala:                                                  Župan Občine Idrija 
Tina Nagode Jazbar                                 Tomaž Vencelj 


